

Bestyrelsesmøde Vallø Golf**Dato og sted: onsdag den 11. juni 2025 kl. 17. 00****Deltagere: JS, FK, HF, MP, MQ, TA, TB**
KWO er med i første del af mødet**Afbud: HF****Referent: TB**

Formand: Jytte Storm (JS)

Næstformand: Flemming Knudsen (FK)

Kasserer: Tina Bruun Andersen (TA)

Sekretær/referent: Torben Barrett (TB)

Kontakt DGU: JS

Medlem: Henrik Fahrenholz (HF)

Mia Quorp (MQ) Morten Søborg
Pedersen (MS)

Direktør Kirsten Winter-Olesen (KWO)

Referat

Punkt	Indhold	Ansvarlig	Referat
1.	Orientering fra Center	KWO	Banen Der er indkøbt en ny klippemaskine, en kopklipper, der kan klippe flot mellem træer og i semirough. Enighed om at banen står rigtig fint, så godt arbejde af personale og frivillige. Der er i øjeblikket 2 nye i arbejdsprøvning. De skal hjælpe greenkeeperne ude på banen. Angående piletræet på hul 13 der har fået en ordentlig beskæring, var det ikke aftalt, at træet skulle have sådan en beskæring, men det vokser op igen. Næste projekt vil være igangsætning af vinterteestemåtter på udvalgte teesteder.

		<p>Nabosagen Vi har tabt vores indsigelse om at dele udgifterne til syn og skønsretssagen. Vi venter nu på regningen fra advokaten.</p> <p>Ejendomsskat Der bliver betalt 260.000 om året i ejendomsskat. Det bliver forsøgt nedsat med hjælp fra advokat og Foreningen af Private Golfbaner.</p> <p>Indmeldelser Mange nye unge melder sig ind, men der er ikke så mange i plus 40. Belægningen på banen er pæn i weekenden, men noget mere tynd til hverdag.</p> <p>Markedsføring Kirsten har holdt foredrag for lokal Stevns Rotary. Der vil snarest blive igangsat markedsføring over for firmaarrangementer/sommerfester og møder med golf mm.</p> <p>Unge-miljø Det er besluttet at sætte ind for at skabe en unge-miljø, med de omkring 100 unge, vi har. Møde lørdag den 14. juni. Foreløbig kommer Frederik Larsen, Magnus og Curt.</p> <p>Klub og Center Kirstens Indlæg: Vi er VALLØ GOLF sammen. Forskellen er at nogen af jer er frivillige og nogen af os arbejder her. Alle frivillige som ansatte yder en kæmpe flot indsats for et fælles mål at servicere og tiltrække flere medlemmer og gæster. Mit budskab på mødet i dag, fordi der er 3 nye med er, at vi samarbejder, spiller hinanden gode og hjælper hinanden!</p>
--	--	---

			<p>Der er ikke noget i daglig tale, der hedder, det er klubben og det er centret. Kun juridisk i form af regnskaber.</p> <p>Der er aftalt et møde mellem Center og Klub. Bl.a. skal det debatteres om hvem der gør hvad, herunder forventningsafstemning, ansvar, opgaver og roller. Fra klubben deltager Jytte og Flemming</p> <p>Greenfee Omsætningen af greenfeegæster er i maj faldet med 8000,- sammenlignet med 2024, men med et samlet plus på 40.000 for året indtil dd.</p> <p>Pris-graduering Pris-gradueringssarket der er delt ud, blev vedtaget. Vi håber på mange gæster i juli hvor greenfeeprisen er sat ned til 250,- alle ugens dage.</p> <p>Klub 37 Bestyrelsen prioriterer at klub 37 om lørdagen har låste tider. I nyhedsbrevet skal vi orientere om, at bestyrelsen prioriterer dette.</p>
2.	<p>Markedsføringsplan 2025 herunder: Golfens dag</p> <p>Familiedag 5/7</p> <p>Skal vi lave et åbent hus-arrangement i august/ september Evt. andre sociale tiltag for at fastholde medlemmer</p> <p>Golfkørekort</p>	KWO/JS	<p>Evaluering af Golfens dag. Godt arrangement. Ikke så mange tilmeldinger til klubben efterfølgende.</p> <p>Tina, Morten og Jytte deltager til familiedagen. Flere hjælpere skal findes.</p> <p>Bestyrelsen er indstillet på at afholde arrangementet. Muligvis i slutningen af august. Rekrutteringsudvalget</p> <p>Der skal arrangeres en sangaften i efteråret. Jytte taler med John</p>

			Det reviderede Turbo-golfkørekort fungerer rigtig godt. Det fortsætter vi med.
3.	Til drøftelse: Hvad gør vi med Marketing og Sponsor arbejde?	JS/FK	Der skal gøres mere omkring Sponsor arbejde. Første step er at de pakker, der kan sælges, bliver beskrevet. KWO arbejder med opgaven Punktet tages op igen.
4.	Status på fritspils-aftaler	JS/KWO	Orientering om, hvor mange der spiller på banerne indtil videre. Samlet set har vi flere spillere fra de tre klubber i Vallø end vi har Valløspillere der tager til de tre klubber. Punktet skal tages op igen, så vi kan se, hvor mange medlemmer der bruger hinandens klubber i de næste måneder. Muligvis skal vi ændre hvilke baner, vi skal have aftale med.
5.	Golfspilleren i Centrum	FK	Flemming orienterede om medlemsundersøgelsen og gæsteundersøgelse. I hovedtræk ser det rigtig godt ud.
6.	Medlemsstatistik og kontakt til medlemmer	KWO/HF	Kirsten orienterede om medlemsstatistik. Det ser rigtig fint ud. Henrik har ringet til medlemmer. Alle er overordnet rigtig godt tilfredse. Dog er det vigtigt at træningsholdet kan stå samlet på driving range.
7.	Nyt fra udvalg KIK Bane udvalg	JS	Orientering om de lukkede tider til klub 37 om lørdagen. Der mangler en klub for dem, der er kommet under 37 i handicap. Lige nu er der mange der forsætter i klub 37. Det skal der gøres noget ved. Intet nyt

	<p>Turneringsudvalg</p> <p>Klubelite</p> <p>Juniorer</p> <p>Frivillige</p>		<p>Flere tilmelder sig til mad ved turneringerne</p> <p>Jytte orienterede om udfordringerne pt</p> <p>Intet</p> <p>Intet</p>
8.	Baneservice	TB	<p>Torben vil ikke stå for baneservice mere. Flere der er tilmeldt på baneserviceholdet, melder fra igen efter forholdsvis kort tid. Dette er naturligvis et problem.</p> <p>Vi har muligvis en der vil overtage opgaven. Der afholdes et overdragelsesmøde med den nye, hvor Torben og Jytte er med.</p> <p>Indtil videre tager Torben stadig vagter ca. hver 14 dag</p> <p>Efter dette punkt siger vi farvel til Kirsten</p>
9.	Godkendelse af referat fra sidste møde Den 7.4.25	JS/FK	Godkendt
10.	Orientering fra formanden og næstformanden. Hængepartier fra sidste møde.	JS/FK	Flemming og Jytte skal til møde omkring samarbejdet med Centeret.
11.	Drøftelse af klubbens målsætninger for antal medlemmer, elite mm	JS/FK	Flemming orienterede om medlemsudviklingen igennem de sidste 8 år. Der har været en nogenlunde konstant stigning.
12.	Økonomi Bilag sendes særskilt fra Tina		Tina holder møder med Charlotte om bogføring, så bogføringsloven overholdes. Maj regnskabet var ikke tilgængeligt på mødet men Tina hev enkelte tal frem.
13.	Henvendelse fra medlemmer	JS/FK	Ingen

14.	Næste Møde		Næste møder er: Torsdag: 21/8 Torsdag 18/9 Mandag d. 20/10 Onsdag den 3/12 Alle møder starter kl. 17.00
15.	Eventuelt		Slut 21.30